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Zápis 29. jednání kolegia děkana 3. LF UK v období 2022-26, konaného dne 20. 4. 2023 

Přítomni: prof. Widimský, doc. Duška, prof. Džupa, prof. Šlamberová, MUDr. Šebo, prof. Malíková, 
doc. Trnka doc. Gojda, prof. Arenbergerová, doc. Dlouhý, Dr. Marx, JUDr. Mužíková 
 

1. Schválení zápisu z 6.4.2023 

2. Doc. Gojda navrhl zřízení komise pro IT. Návrh byl jednomyslně podpořen, do komise 

navrhnou paritně 4-5 kandidátů AS a děkan/proděkani. 

3. Děkan informoval o zahájené diskuzi na UK nad návrhem na nový způsob hodnocení vědy. 

Děkan s proděkanem Duškou a s vedoucí SVI Hábovou navrhují, aby systém hodnocení vědy 

na lékařských fakultách se lišil od systému na humanitních fakultách. Zatímco na LF 

monografie jsou projevem pedagogické (nikoli vědecké) aktivity a klíčové jsou publikace 

v odborných časopisech, na humanitních fakultách se to může lišit. Uvádění monografií 

v rámci hodnocení vědy na LF nemá vůbec žádný význam. 

4. Byla schválena změna názvu Ústavu jazyků na Ústav jazyků a lékařské terminologie. 

5. Děkan informoval o vývoji situace na Klinice infekčních nemocí. 

6. Děkan informoval o návštěvě KN Liberec na pozvání ředitele Lukáše. 

7. Byl schválen návrh rozpočtu fakulty 2023 předložený tajemnicí na základě pověření děkanem. 

8. Byla diskutována situace okolo nadace Student a Ceny M. Bertrand. 

 

Rektorský den – členové kolegia se zúčastní osobně nebo za sebe seženou náhradníka. Dres bude bílé 

tričko s logem fakulty.  

Doc. Dlouhý 

 Ředitelka IPVZ vyzvala ke spolupráci na digitalizaci agend – zmapování situace potřeb. 

 4. 5. proběhne na MZ schůze předsedů všech akreditačních komisí. 

 120 nových zájemců – 60 přechází z 1. LF. 

 Zahraniční služební cesty, předložené za proděkanku Arenbergerovou, byly všechny 

schváleny. 

Doc. Gojda 

 Případné body k jednání AS dodat do 2. 5. kdy bude finalizován program.  

 Zkrácené úvazky PhD studentů – informační „kuchařka“ pro nastupující. 

 Reorganizace ceny M. Bertrand, nadace Student.  

 Nadcházející zasedání AS UK – rozpis fin. prostředků, bude se diskutovat i Cooperatio. 

Doc. Trnka 

 Možnosti sezení před fakultou. 

 Biobanka, schůzka s prof. Touškem a ředitelkou SZÚ.   

Prof. Malíková 

 Sebehodnocení zaměstnanců – zatím se vrátily 3 formuláře (po deadlinu poslat reminder – 

pošle R. Tichá). 

 NAÚ – přidělení akreditací. 
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Prof. Šlamberová 

 Byly projednány návrhy na udělení cen MŠMT. 

 Byla diskutována možnost stanovení kvót pro školitele na nově přijímané doktorandy. 

 
 
 
Zapsala: R. Tichá 
Za správnost: prof. Widimský, DrSc. 

 


